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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor tervezik az állatok gyógyulásához kapcsolódó 
termékek és szolgáltatások áfájának csökkentését megvalósítani?" 

A koronavírus világjárvány okozta recesszió és bizonytalan gazdasági környezet rendkívüli 
kihívások elé állította az állatvédő szervezeteket, a menhelyeket és az állattartókat is. Az 
állatvédelemmel foglalkozókat a válság különösen hátrányosan érintette, hiszen többségük a 
jószándékú adományozók segítségével tudja mindennapos likviditási problémáit megoldani, a 
pandémia következtében azonban a felajánlások is elmaradnak.

A szervezetek kiadásainak jelentős része az állatorvosi költségekből származik, de a gyakran 
horribilis végösszegű állatorvosi számlák kifizetése a felelősen gondolkodó állattartók számára is 
nehézséget jelent. Éppen ezért úgy vélem, hogy jelen gazdasági helyzetben releváns segítséget 
jelentene számukra az állatok gyógyulásával kapcsolatos termékek és szolgáltatások áfájának 
megszüntetése, vagy 5 százalékra történő mérséklése.

A fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Úrtól, hogy tervezik-e az állatok gyógyulásához 
kapcsolódó termékek és szolgáltatások áfamentességének bevezetését, vagy öt százalékos szintre 
történő mérséklését? Milyen konkrét intézkedéseket tesznek a likviditási problémákkal küzdő 
állatvédő szervezetek és menhelyek megsegítésére? Milyen támogatásokra számíthatnak az 
állattartók a pandémia miatti recesszió és az azt követő gazdasági konszolidáció idején?

Várom érdemi válaszát!


